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SKOLEBESTYRELSESMØDE NR: 9 
 

LUKKET 
MØDE 

DATO: 12.04.2021. KL:17.30 

SLUT: kl.19:30 
Fraværende: Hanne Hillebrecht, Camilla Hansen 
 

 

 
 

1. Godkendelse af dagsorden. Ok 
 

2. Godkendelse af referat fra den 11. marts 2021. Ok 
 

3. Fremtidens skole LEAPS. Anja orienterer: Borgerskolen er i fuld gang med fremtidens 
skole. HTK har besluttet, at vi skal arbejde med projektbaseret læring. Borgerskolen i den 
forbindelse interesseret i, at vi skal være Leaps-skoler. Det bygger på et projekt baseret 
læring. LEAPS er et struktureret helskoleprojekt, som omstiller folkeskoler til undervisning efter 
de pædagogiske principper bag projektbaseret læring, for at øge elevernes engagement og 
trivsel. 
Forvaltningen har sagt ok. Borgerskolen er klar til at gå i gang, hvis vi bliver udvalgt. 
SB er positivt stemt for at der arbejdes videre  
Se mere under leapsskoler.dk  

  
4. Corona situationen. Kort status her og nu. Fremtid?  

God start på vores nye førskolebørn, som startede i dag. Der var glæde blandt børn, 
forældre og personale. Alle virkede til, at de vidste hvad de skulle. SFO-personalet har 
tidligere lagt en video op, så børn og forældre kunne se, hvor de skal være og hvem de 
voksne er. Det er haft positiv effekt. 
Mht. klassedannelser på førskolebørnene, så er det forventningen, at der laves klasser 
inden sommerferien. 
 
Vi har testning hver tirsdag og fredag: 
Forældre skal give samtykke på aula, til deres børn fra 5.-9.kl må testes. Det er et tilbud, 
ikke et krav. 
 
Anja udtrykker stor ros til forældre, over den situation omkring skolelukninger, som de indtil 
videre har stået med. Det har ikke været helt nemt og meget frustrerende, men forældrene 
har udvist stor forståelse for situationerne som har påvirket Borgerskolen. 
 
Fysisk nødpasning: Der har kun været få børn på alle årgange der har benyttet nødpasning. 
Der er mange familier, der på trods af situationen har kunne løse deres børn 
hjemmeundervisning. 

 
5. Nyt omkring ledelsen. Anja, ledelsen er helt på plads nu. Da vi er en ny ledelse, har vi 

hyret en coach, som vil arbejde med ledelsens relation og kompetencer, og hvordan vi kan 
spille godt sammen som ledelsesgruppe. SB udtrykker bekymring for, om vi mangler 
ledelseskapacitet, da en afd. leder dækker to afdelinger. 
 

• Skolens drift og udvikling. Anja orienterer SB om status 

• Økonomisk råderum:   

• Status på fravær:  

• Personalesituationen:  

• Andet.  
 

6. Meddelelser: 

• Formanden: Orientering fra mødet vedr. faglokaler mv.. Planlagt besøg af ISU 10. juni. Der 
er behov for flere og større lokaler. Der aftales mere omkring, hvordan SB kan påvirke 
politikere med andre interessenter, som kan trække i trådene.  

• Udvalg: 

• Andre: Vi satser og ønsker, at vi kan ses fysisk til næste SB-møde 
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Eventuelt  

 
 

Nadja Katharina Steenberg Andersen: Lone Bolling Neessen 

Malene Plambech Lundsgaard Camilla Bang Hansen: 

Amalie Bagge: Casper Dahl Stenfeldt 

Birgitte Hansen Line Nykjær Larsen 

Mette Holmgaard: Elevrådsrep: 

Elevrådsrep: Supp. Tanja M. Bülow 

Lene Winther Olesen Supp. Hanne Hillebrecht 

 


